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Abstract (en)
The field of the present invention is that of pyrotechnic igniters. The pyrotechnic igniter (1) according to the invention comprises a pyrotechnic
substance (2) located inside a housing (3) made in a plastic casing (4), the housing including a cylindrical wall (10). It is characterised in that the
wall has at least one window (11) of reduced thickness, forming a single piece with the wall and intended to rupture when the substance (2) is
ignited. Application to the transmission of a pyrotechnic effect to a pyrotechnic system. <IMAGE>

Abstract (fr)
Le domaine de la présente invention est celui des initiateurs pyrotechniques. L'initiateur pyrotechnique (1) selon l'invention comprend une substance
pyrotechnique (2) disposée à l'intérieur d'un logement (3) aménagé dans un boîtier (4) réalisé en une matière plastique, le logement comportant
une paroi cylindrique (10), il est caractérisé en ce que la paroi présente au moins une fenêtre (11) d'épaisseur réduite, formant une seule pièce
avec la paroi, et destinée à se rompre lors de l'initiation de la substance (2). Application à la transmission d'un effet pyrotechnique à une chaîne
pyrotechnique. <IMAGE>
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